
Generalforsamling St. Sjørup d. 25.10.2023 

  

1. Valg af ordstyrer: Olaf Madsen. 

  

2. Formandens beretning:  

Lars fortæller om at vi bevæger os ud af Corona krisen og derfor er nogle af de reparationer 

der skal lave, udsat lidt længere end planlagt, grundet økonomien. F.eks. skal der renoveres 

kvist og tag. Væggene i begge rum trænger også. Kvisten er første priotet, da dette er 

nødvendigt inden det bliver værre.   

Sommerby 2023 gik fint, dog var vejret ikke helt med os. De to første Tirsdage leverede ikke 

så god omsætninger, men de sidste to var okay. Der var et ekstra telt med sidde pladser, 

hvilket fungerede fint.  

Ny tradition med børneteater den første Tirsdag til sommerby, det var et hit for både store 

og små. 

Aktiviteterne i fælleshuset går godt. Der afholdes Yoga, billard og bordtennis, morgen kaffe 

og så har der været fint med udlejninger.  

Faste arrangementer forsætter som vanligt, da der opleves stor tilknytning hertil.  

Der har endvidere været arrangement om den solcelle park der skal anlægges. Lars deltog i 

dette arrangement. Der fortælles at dem der anlægger sådan et projekt er forpligtet til at 

ligge et løb til foreningerne i lokalsamfundet. Vi vil søge til et nyt tag med solceller og derved 

få et 0 energi hus.  

I Juli/August trådte Hans-Jørgen ud af bestyrelsen, grundet flytning. 

Formandens beretning godkendt - ingen spørgsmål. 

  

3. Kasserens beretning og godkendelse af regnskab: 

Jonna gennemgår regnskabet. (Se regnskabet som er vedhæftet mail med indkaldelse til 

generalforsamling.) 

Der er lige nu 76 medlemmer. 

Der berettes at teltet er blevet omsyet, så det passede bedre i størrelsen ift. 

godkendelserne. 

Is salget gav minus, da fryseren gik i stykker. Pigerne fra Nørager skal have betaling. 

Vi har ikke betalt afdrag under til huslånet under Corona, hvilket var en aftale med banken. 

Den aftale ophørte d. 1.10.2023. 



De ses forsat et højt el forbrug.  

Der er på sidste bestyrelsesmøde aftalt at kræmmerne skal betale forud for pladserne. 

Dette skyldes at det er oplevet at en del er blevet væk grundet det dårlige vejr. Der vil blive 

undersøgt om det kan blive muligt at få lavet det sådan, at kræmmerne booker plads online 

via. hjemmesiden. 

Der stilles spørgsmål omkring, at rente udgifterne er større end sidste år. Dette svares med, 

at dette skyldes at renterne er steget + at vi ikke har betalt renter på lånet over noget tid. - 

huset bliver mere og mere brugt og sommerby har ikke givet omsætninger som håbet. 

Regnskab og beretning godkendt. 

  

4. Indkommende forslag: Ingen. 

  

5. Fastsættelse af kontingent for det kommende år: 

Prisen er den samme, 100 kr. pr. medlem, dette omregnes til 200 kr. pr. medlem næste år. 

  

6. Valg af bestyrelse og supplanter: 

Martha og Maibritt på valg - begge vil gerne modtage genvalg. 

Hans-Jørgen er er som nævnt tidligere trådt ud og Birger Sletterhage vil gerne stille op. Alle tre blev 

valgt. 

Supplanter: Ib og Marlene er genvalgt, 

Jonna genvalgt til kassere og revisorerne som blev genvalgt er Olaf og Betinna. 

  

Bestyrelsen 2023/2024: 

 Formand:                           Lars Gaaei 

Bestyrelsesmedlem:          Hanne Hedevang 

Bestyrelsesmedlem:          Martha Vestergaard 

Bestyrelsesmedlem:          Birgitte Poulsen 

Bestyrelsesmedlem:          Torben Fausø 

Bestyrelsesmedlem:          Birger Sletterhage 

Bestyrelsesmedlem:          Maibritt Ølholm 

Kassere:                               Jonna Castelli 

Revisorer:                            Olaf K. Madsen 



Revisorer:                            Betinna Katholm 

  

Suppleant:                            Marlene Grynesten 

Suppleant:                            Ib  

  

Evt: 

• Birgitte fortæller om 'Liv i forsamlingshusene' D. 5.11.2023 arrangement med '5 kvinder i 

Indien'. Der er lige nu 29 tilmeldte arrangementet. 

• Der bliver stillet spørgsmål om man må lave mad i køkkenet i fælleshuset. Det må man 

gerne, men man må bare ikke lave mad der   sælges. 

• Der bliver også berettet at nøglen til huset er forsvundet fra nøgleboksen og der stilles 

spørgsmål om nogle har set denne. Den   efterlyses på facebook siden. Den er forsvundet 

mellem Mandag d. 23.10 og Tirsdag d. 24.10 om morgenen. 

  

Bestyrelsen takker for en god generalforsamling 2023. 


